
 

 

 
Verslag Adviesraad Sociaal Domein Steenwijkerland 

Dinsdag 12 september 2023 19.15 – 21.00 uur 

Gemeentehuis A2.01  

 

Aanwezig: Bert Beltman (voorzitter) 

Janneke Dam (secretaresse) 

Jânsje Koen 

  Aly van Houten 

  Simone Woudberg 

  Dick de Vries 

  Marieke Koopman 

  Leonie Smit 

  Kimberly de Jonge  

  Jan Mandemaker  

  Grietje Feenstra 

  Cor Blok 

  Annet ter Horst 

  Gert Veld 

  Irma van Beek (bij a.p. 4) 

Afwezig:  Pieter Hoekstra 

   

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom. 

- Stand van zaken aanbesteding Sociaal Werk de Kop (is afgerond, SWdK gaat door): is 

afgerond, als ASD bij betrokken geweest.  

- Gert Veld is aanwezig bij deze vergadering omdat hij belangstelling heeft lid te worden van 

de ASD 

- Korte kennismaking Bert Beltman 

- Cor Blok woont de vergadering bij als toehoorder, maar heeft zeker belangstelling voor de 

ASD.  

- Gert Veld stelt zich kort voor 

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Verslag en actielijst van de vorige vergadering 

Het verslag en de actielijst worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Irma van Beek (sociaal ombudsvrouw) schuift aan 

Irma licht de laatste versie van haar jaarverslag toe die nog niet in de gemeenteraad is geweest.  

Ze vertelt wat haar ervaringen zijn binnen de gemeente Steenwijkerland. Deze zijn positief.  

Onafhankelijk onderzoek zorg inwoners (iemand die zorg heeft gevraagd). Wordt naar persoonlijke 

beleving gevraagd door de gemeente. Dit wordt wel door de gemeente zelf gedaan maar niet 

onafhankelijk. Vraag stellen aan de gemeente, onafhankelijk beleving inwoners. Hoe bevalt de zorg. Daar 

gaat het dan om. Meenemen als actie voor de toekomst voor de voorzitter.  

Als de clusters het prettig vinden dat Irma aansluit kan dat altijd. Hierover kan dan contact met haar 

worden opgenomen. Kijken wat het meest functioneel is.  

 

5. Onderlinge (mondelinge) informatie-uitwisseling clusters (verslagen zijn bijgevoegd) 

• (werkgroep) Armoede: voor de vakantie is de werkgroep bij elkaar geweest. Er is toen 

met een beleidsmedewerker gesproken. Data is uiteindelijk ontvangen via de mail.  De 

werkgroep plant een afspraak om te kijken wat ze met deze info kunnen. Vraag is wat 

precies de achterliggende vraag is voor de werkgroep armoede. Wat is de opdracht 

vanuit de ASD voor de werkgroep. Energietoeslag goed blijven volgen, qua uitbetaling. 



Maatwerkbudget werd ook niet helemaal duidelijk. Hierop zou een advies kunnen 

komen van de ASD.  

Wordt vervolgd!  

•   Cluster Jeugd: webinar gevolgd door Jansje over de omslag om op een andere manier 

naar jongeren te kijken en hun ontwikkelingsproblemen. Jânsje heeft in dit webinar iets 

verteld over Samen voor Ryan. Dit is een goede opzet geweest van de gemeente 

Steenwijkerland. Interessante vraag was: de ASD-en uitzetten binnen de gemeente aan 

jongeren of zij de gemeente een fijne plek vinden om te wonen. Waarom vinden ze het 

een fijne plek en hoe is de ondersteuning geregeld. En waar zoeken ze hulp als ze hulp 

nodig hebben. Dit wordt verder uitgewerkt binnen cluster Jeugd.  

• Cluster Wmo: Marieke is naar webinar communicatie geweest. 

Afronding vragen Hildo Krop is gedaan. De brieven zijn verstuurd naar het Odensehuis 

en Hildo Krop. Deze brieven in het vervolg ook apart mailen naar alle leden van de ASD. 

Ze staan nu vermeld op het intranet van de ASD. Wmo gaat een presentatie doen in de 

Buuzepolle om een toelichting te geven op wat de ASD doet. Cluster Wmo haalt info  

op bij mensen over wat er speelt in een bepaalde wijk. Communicatie extern via de 

secretaresse laten lopen.  

Er komen meer verzoeken binnen van stichtingen zoals het Odensehuis. Wat voor reactie 

stuur je als ASD dan terug. Hierop moet je eigenlijk beleid hebben als ASD. Rol bewaken 

als ASD. ASD is adviesorgaan voor het college.  

Op advies van de teamleider Samenleving heeft cluster Wmo contact opgenomen met de 

voorzitter van het seniorenplatform omdat er wel veel overeenkomsten zijn. Zij 

bespreken ook of er eventueel overleg kan plaatsvinden tussen deze partijen. Bijv. over 

vervoer. Cluster Wmo komt hierop terug.   

•   Cluster Participatie: geen afzonderlijke clustervergaderingen. Punten komen terug in de  

plenaire vergadering.  

 

6. Zijn er signalen waar wij als ASD iets mee moeten buiten de clusters om 

- Mail Dick de Vries inzake informatieloket en VUSO 

VUSO is opgeheven, maar er is geen alternatief. Vraag is of de ASD iets wil opstellen om  

B&W het advies te geven hierin iets te gaan doen. Het is ook belangrijk te weten wat de 

behoefte in de gemeente is. Verder uitzoeken.  

 

1 loketfunctie: onderzoeken 1 aanspreekpunt door Pieter en Dick, maar dat heeft nog niet 

plaatsgevonden. 1 loketfunctie functioneert niet helemaal goed zoals Dick beschrijft, terwijl dit wel 

belangrijk is voor de inwoner.  

Hoe gaat het in de praktijk? 

Dick en Pieter pakken dit nog op. Wordt vervolgd! 

 

7. Start nieuwe voorzitter, afspraken maken over aansluiten bij de clusters etc.  

In het kader van kennismaken wil de voorzitter graag aansluiten bij de clustervergaderingen. Clusters 

nodigen de voorzitter uit.  

 

8. Ingekomen en uitgaande stukken (ter informatie)  

Ingekomen stukken  

Reactie op advies uitstroom uit gesubsidieerde arbeid 

Advies op het concept gezondsheidsbeleid 2023 - 2026 

Webinar versterking van de pedagogische basis 5 september De Koepel 

Rapport Raad van ouderen digitaal 

Trouw 17-6-23 Het is crisis in de ouderenzorg 

Trouw 16-6-23 Ouderen langer thuiswonen 

Informatienota aanbesteding Sociaal Werk de Kop 

Korte terugblik ontmoet en groet 

Nieuwsbrief juni 2023 De Koepel 

Opmerkelijke uitkomsten onderzoek Sociaal Plan Bureau Participatie 

Nieuwe armoede rapport SCP 

Save the date 1 november raadplegen achterban CPJ 

Save the date bijeenkomst Mantelzorg en mobiliteit 29 september 2023 

Een brede blik op bijstand 

SCP Pwet focus teveel op betaald werk 



Vernieuwde nieuwsbrief De Koepel augustus 2023 

Webinar Ouder worden 2040 op 10 juli 2023 De Koepel  

Webinar voor leden De Koepel begrijpelijk communiceren voor alle inwoners 31 augustus 2023 

Woensdag 6 september webinar samen vitaal ouder worden De Koepel 

Workshop De Koepel communicatie door adviesraden zaterdag 15 september 2023 

Uitgaande stukken 

Advies concept gezondheidsbeleid 

Brief aan Stichting Odensehuis Steenwijkerland inzake dementie en Odensehuis 

Problematiek Hildo Krop 

 

 

9. Studiedag 2023 (21 of 28 november) 

De studiedag vindt plaats op dinsdag 21 november van 16.00 tot ongeveer 21.00/21.30 uur.  

Het communicatieplan dan bespreken. Wellicht externe deskundigheid inhuren. Er worden een aantal 

thema’s aangegeven om te bespreken die dag.  

De 3 thema’s die tijdens de studiedag aan de orde komen zijn: 

- Communicatie(plan) 

- Hoe bereik je de onzichtbare burger 

- Actuele ontwikkelingen Sociaal Domein 

De voorzitter regelt een locatie. Het gezondheidsbeleid kan besproken worden tijdens een plenaire 

vergadering.  

 

10. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 

Leonie is 10 oktober afwezig i.v.m. werk.   

Kimberly afwezig vanaf 20 oktober tot half november. Ze is dan niet bereikbaar voor de ASD.  

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering met een woord van dank.  

Met Cor, Gert en Annet wordt nog overlegd over aansluiten als lid bij de ASD en deelname bij welk 

cluster.  

 


